
Zápis ze 4. zasedání Akademického senátu Zemědělské fakulty 

Jihočeské univerzity v Českých Budějovicích 

dne 18. 5. 2017  

 

Přítomni (bez titulů):  

Trávníček Jan, Peterka Jiří, Skořepa Ladislav, Kadlec Jaromír, Koupilová Monika, Ondr Pavel, 

Zábranský Luboš, Jabůrek Roman, Vlášek Ondřej 

 

Omluveni (bez titulů): 

Tejml Petr, Bárta Jan, Smetana Pavel, Havelka Zbyněk, Coufal Marek, Kala Robert 

 

 

Hosté (bez titulů): 

Šoch Miloslav, Marušák Michal, Suchý Karel, Bartoš Petr, Štěrba Zdeněk 

 

Program zasedání AS ZF: 

 

1. Materiály tajemníka ZF  

2. Materiály doc. Štěrby  

3. Informace z velkého senátu  

4. Různé  

 

Program  zasedání AS ZF byl schválen všemi přítomnými senátory 

 

 

 

 

 

 



1. Materiály tajemníka ZF 

 

Rozpočet ZF na rok 2017 

 

S rozpočtem Zemědělské fakulty na rok 2017 seznámil senátory AS ZF tajemník fakulty Mgr. 

Marušák.  

Neinvestiční prostředky na rok 2017 činí – na vzdělávací činnost 55 mil. (po odečtení 9 mil. na 

režii rektorátu) a 21 mil. z RVO. Oproti loňskému roku činní propad 2 mil.. Neplánují se veliké 

změny pro letošní rok, ale nevíme, co přinese rok příští. Stále trvá nevyjasněné financování 

vysokých škol. V roce 2017 se neplánuje 13. plat, ale neplánuje se další propouštění 

zaměstnanců.  

Částka, která bude rozdělena na katedry, činní 2 295 tis.. 

U investičních prostředků vysvětlil tajemník ZF čerpání FRIM pro letošní rok a upozornil na 

zádrhel s opravou budovy J – odprodej obytné části budovy J nebyl schválen Správní radou JU.  

 

K rozpočtu ZF na rok 2017 proběhla diskuse: 

Prof. Trávníček vznesl dotaz na změny v celkovém součtu mezd na katedře zootechnických 

věd. 

Odpovídali Mgr. Marušák a prof. Šoch – změny jsou zapříčiněny personálním složením katedry 

(přesun lidí mezi jednotlivými katedrami)  

Prof. Trávníček dále požadoval zvýšení OON pro katedru zootechnických věd z původních 30 

tis. na 50 tis.. 

Tento problém nebyl řešen v rámci schvalování rozpočtu. 

 

Akademický senát ZF JU jednomyslně schválil Rozpočet roku 2017 

PRO 9 PROTI 0 ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ 0 

 

 

 

 

 



Výroční zpráva – ROZBOR hospodářské činnosti ZF JU za rok 2016 

 

S výroční zprávou – ROZBOR hospodářské činnosti Zemědělské fakulty na rok 2017 seznámil 

senátory AS ZF tajemník fakulty Mgr. Marušák.  

ZF v loňském roce zaznamenala zisk v celkové výši 4 tis. Analýza výnosů a nákladů - z kapitoly 

MŠMT byl v loňském roce poskytnut příspěvek 72 mil. a na výzkum a vývoj byla poskytnuta 

dotace v celkové výši 29 mil.. Osobní náklady dosáhly v roce 2016 hodnoty 88 mil. 

V roce 2016 bylo na ZF evidováno 146 přepočtených pracovníků – z toho: 84 akademických 

pracovníků, 5 vědeckých pracovníků a 57 ostatních pracovníků. Průměrná měsíční mzda na ZF 

za rok 2016 byla 31 585 Kč. 

Dále byl přednesen rozpis fondů za rok 2016. 

 

K Výroční zprávě ROZBOR hospodářské činnosti ZF JU za rok 2016 proběhla diskuse: 

Prof. Trávníček vznesl dotaz na výši rozptylu mezd u odborných asistentů ZF. 

Mgr. Marušák odpověděl, že rozptyl u mezd odborných asistentů činí 10 – 15 %. 

 

Akademický senát ZF JU jednomyslně schválil Výroční zprávu – ROZBOR hospodářské 

činnosti ZF JU za rok 2016 

PRO 9 PROTI 0 ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ 0 

 

2. Materiály doc. Štěrby 

 

Doc Štěrba seznámil senátory AS ZF s obsahem Výroční zprávy o činnosti ZF JU za rok 

2016 a upozornil, že dle nového vysokoškolského zákona musí být tato zpráva schválena AS 

ZF (dříve schvaloval pouze AS JU). 

 

K Výroční zprávě o činnosti ZF JU za rok 2016 proběhla diskuse: 

Prof. Trávníček vznesl dotaz, pro koho je tato zpráva určena. 

Doc. Štěrba odpověděl, že pro rektorát, který tuto zprávu následně předává ministerstvu. 



Další dotaz prof. Trávníčka se týkal kapitoly 6.1 , kde se uvádí, že vedoucí kateder mají 

vyčleněny finanční prostředky na odměny pro akademické pracovníky v souvislosti s jejich 

dosaženými výsledky. 

Prof. Šoch vysvětlil, že jsou tím míněny odměny pro školitele za ukončeného studenta DSP a 

dále pak za habilitaci a za profesuru. Bohužel finanční prostředky na odměny za RIV v současné 

době neexistují. 

 

Akademický senát ZF JU jednomyslně schválil Výroční zprávu o činnosti ZF JU za rok 

2016 

PRO 9 PROTI 0 ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ 0 

 

Mgr. Marušák přenesl AS ZF Strategické cíle ZF JU pro období 2017 – 2020 jak jsou 

formulované ve Výroční zprávě o činnosti ZF JU za rok 2016 

 využití Modelu excelence EFQM pro řízení fakulty 

 výstavba pavilonu „Chemie a agrochemie“ 

 dokončení oprav účelového zařízení Č. Dvory 

 opravy infrastruktury ZF 

 udržení stability pracovního týmu bez snižování stavu 

 posílit mobility o minimálně 50 %, zaměstnanci, studenti, příjezdy 

 snížení počtů předmětů 

 uspořádání mezinárodní konference 

 zvýšit publikační činnosti minimálně o 15 % 

 získat alespoň 5 projektů OP VVV 

 zjišťování zpětné vazby od všech zainteresovaných stran 

 plné využití systému řízení rizik 

 využití CSR v duchu kategorie Národní ceny kvality ČR 

 posílení předmětů v anglickém jazyce 

 

Akademický senát ZF JU jednomyslně schválil Strategické cíle ZF JU pro období 2017 – 

2020  

PRO 9 PROTI 0 ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ 0 

 

3. Informace z velkého senátu 

Předseda AS ZF doc. Ondr přetlumočil závěr jednání z posledního zasedání Akademického 

senátu JU.  



 Zkušební řád JU byl schválen po drobných úpravách, oproti předloženému zkušebnímu 

řádu nebyly schváleny povinné přednášky u prvních ročník.  

 Statut ZF je rozpracován a bude předložen ke schválení při následujícím jednání AS JU. 

 Další věc v jednání na dalším zasedání AS JU je mzdový tarif JU. 

 

České Budějovice 18. 5. 2017 

 

Zapsala: Koupilová 

 

Kontroloval: Ondr 


